



匡智會

Hong Chi Association

匡扶智障 FOR people with intellectual disabilities

the
HONG CHI
Social Enterprise 匡智社會企業

Empowering people with intellectual disabilities



香港賽馬會會議廳
Hong Kong Jockey Club Conference Hall
紅池
Hong Chi

甚麼是社會企業？

社會企業是一種旨在實現社會目標的商業模式，例如提供社會所需的服務或產品、為弱勢社群創造就業和培訓機會、保護環境，並利用所賺取的利潤支持其社會服務。社企的利潤主要用於再投資於業務，以實現既定的社會目標，而不是分配給股東。

What is a Social Enterprise?

Social enterprises represent a business model aimed at achieving social objectives. This includes providing essential services or products to society, creating employment and training opportunities for marginalized communities, protecting the environment, and utilizing earned profits to fund social services. The profits generated by social enterprises are primarily reinvested into their operations to fulfill their established social missions, rather than being distributed to shareholders.



Hong Chi Social Enterprise



Hong Chi Social Enterprise

Hong Chi Social Enterprise

Hong Chi Social Enterprise

About Us

支持匡智社企 助學員盡展所長

匡智會自1965年成立以來始終秉持「匡扶智障」的精神，致力於為智障人士及其家庭提供優質教育、適切的培訓和賦權機會，幫助他們實現自我發展。透過匡智社企hc:提供學員培訓，推展多元化的服務，包括餅房、糕點、餐飲及小食到會、辦公室支援服務、園藝農圃和小禮物製作等項目。這些活動不僅讓學員能夠實踐所學，還能夠為各類機構提供優質的服務和商品，實現互惠共贏。

本小冊子簡要介紹匡智社企hc:所提供的一系列服務，供企業夥伴參考。

Support Hong Chi Social Enterprises Empower Trainees To Shine

匡智社會企業部

Since its establishment in 1965, the Hong Chi Association are committed to delivering high-quality education, comprehensive training and support services to People with Intellectual Disabilities and their families. We strive to empower them to achieve their full potential and enrichment of lives.

Hong Chi Social Enterprise (hc:) advances its mission by offering a range of services, including

- Baking & Pastry (hc:Bakery)
- Inclusive Baking Workshops
- Meals Supply Services (hc:Kitchen)
- Catering Services
- Café Operation (hc:Café)
- Gardening (hc:Farm)
- Office Support Services
- Handcraft (HC.HANDCRAFT)
- Other Services (Packaging, Professional Cleaning, Housekeeping)

These services enable participants to apply their skills, access employment opportunities and deliver valuable products and services to partner organizations, achieving mutual benefits for all.

This brochure highlights the services offered by Hong Chi Social Enterprise (hc:) for seeking impactful collaborations.



hc: Bakery

匡智hc: Bakery

匡智社企hc:Bakery出品的曲奇、糕點和朱古力一直深受顧客的歡迎，我們誠邀企業和機構進行訂購。自2009年成立以來，hc:Bakery擁有由食物環境衛生署簽發的食物製造廠牌照，並由資深糕點師傅帶領學員製作各類美味產品。

我們提供多款不同口味的曲奇、朱古力、蛋糕及各式糕點，並可根據機構或顧客的需求進行訂製，我們一直與不同規模公私型機構合作。例如：在2023年，我們為嶺南大學的畢業典禮提供了專屬的定製曲奇禮物包，2024年我們更擴大了合作範圍。

若貴公司有類似需求，我們非常樂意提供專屬的定製服務。如欲訂購，歡迎訪問我們的網站hc:Eshop，或發送電郵至seo_sales@hongchi.org.hk，亦可致電9731 6787 與我們聯繫。

The cookies and chocolates produced by Hong Chi Social Enterprise hc:Bakery have always been a favorite among customers. We welcome orders from corporates and institutions.

Established in 2009, hc: Bakery holds a Food Manufacturing License issued by the Food and Environmental Hygiene Department, with cookies and pastries are crafted by our experienced pastry chefs who also guide trainees in the baking process. We offer a delicious selection of cookies, chocolates, cakes and pastries. In addition, we provide customized orders to perfectly suit the needs of both organizations and individual customers.

In 2023, we provided custom cookie gift packages for Lingnan University's graduation ceremony and expanded our collaborations further in 2024.

Contact us to discuss exclusive customization for your next event!

Browse our products: <https://www.eshopc.com/baking-product>

Email: seo_sales@hongchi.org.hk

Call: 2689 1309

Inclusive Baking Workshops

傷健共融烘焙工作坊

我們曾與香港社企總會合作，邀請香港浸會大學的學生參觀我們溫馨的餅房並參加精彩的工作坊。在這次活動中，學員與參加者共同製作美味的巴斯克蛋糕和精緻的糖皮玫瑰花甜點，促進了彼此的了解與交流。

我們誠摯地歡迎與貴公司合作舉辦類似的互動工作坊，讓您的員工更深入地認識學員，並共同推動社會的和諧共融。若有興趣，請發送電郵至 seo_sales@hongchi.org.hk 或致電 9731 6787與我們聯繫。

In Collaborations with the Hong Kong Social Enterprises Association, we recently invited students from Hong Kong Baptist University to visit our bakery and participate in workshops.

During the class, trainees worked together to create Basque cakes and sugar rose desserts, fostering teamworks, mutual understanding and interactive communications. We offer customized workshops for companies providing a unique experience for your employees to

- Learn baking skills from our chefs and our experienced trainee-tutors
- Engage with trainees for fun and interactive communication
- Promote social inclusion

Contact us for Inclusive Baking Workshops!

Email: seo_sales@hongchi.org.hk

Call: 2689 1309



Meals Supply Services

匡智hc:Kitchen

hc:Kitchen於2004年成立,在大埔設有中央廚房並持有食品製造牌照，為企業或機構提供到會餐飲或員工膳食服務。我們服務的機構包括：香港賽馬會、南順(香港)有限公司和嘉里建設等企業。這些實踐經驗為學員帶來寶貴的培訓和就業機會。

如果貴公司有興趣與我們商討長期的餐飲合作計劃，歡迎發送電郵至 seo_sales@hongchi.org.hk 或致電 9731 6787 接洽。

Established in 2024, hc:Kitchen operates a licensed central kitchen in Tai Po. We specialize in catering services and staff meals supply with corporates and organizations across Hong Kong. Our esteemed customers including

- The Hong Kong Jockey Club
- Lam Soon (Hong Kong) Limited
- Kerry Properties

Through collaborations, we provide valuable training and employment opportunities for trainees.

Contact us in exploring long-term Catering Partnerships!

Email: seo_sales@hongchi.org.hk

Call: 2689 1303



Corporate Catering Services

匡智企業到會服務

除了中央廚房,我們的團隊也為企業提供到會餐飲服務,得到了眾多客戶如香港賽馬會、南順(香港)有限公司、孩之寶公司、彭博新聞社、嘉士伯香港有限公司的肯定。我們可以為貴公司提供精緻美味的餐飲配送。

如欲訂購到會餐飲服務,歡迎發送電郵至 seo_sales@hongchi.org.hk 或致電9731 6787接洽。

In addition to the central kitchen, our hc:Bakery team provides premium catering services for corporates and institutions. We have constantly received positive feedback from esteemed clients, including

- The Hong Kong Jockey Club
- Lam Soon Group Limited
- Hasbro, Inc.
- Bloomberg
- Carlsberg Brewery Hong Kong Ltd
- Acorn International Group Limited

We specialize in delivering exquisite and delicious catering solutions tailored to corporates needs.

Contact us for Catering Services for the upcoming events!

Email: seo_sales@hongchi.org.hk

Call: 2689 1303



hc: Kitchen

Café Operation

匡智*hc:Café*

我們在香港賽馬會旗下的跑馬地馬場和沙田馬場設立了多家咖啡店，包括JC HQ、JC Shatin CC和Cafe Grace，為馬場工作人員提供餐飲服務，屢獲好評。

如果貴公司對類似的服務有興趣，歡迎發送電郵至seo_sales@hongchi.org.hk或致電9731 6787 接洽。

Through its social enterprise initiative, Hong Chi manages a network of coffee shops at the Hong Kong Jockey Club's Happy Valley and Sha Tin racecourses, including

- *hc:Café @JC HQ*
- *hc:Café @JC Shatin CC*
- *Café Grace*

These establishments provide quality beverages and food while offering meaningful vocational training and employment opportunities for People with Intellectual Disabilities. Our consistent commitment to excellence has earned us widespread recognition for both our products and services.

Contact us to discuss Café Operation Partnership!

Email: seo_sales@hongchi.org.hk

Call: 2689 1303



hc: Cafe



Hong Chi hc: Café Operation Services



hc: Farm

Gardening 匡智hc:Farm

匡智社企在2008年開辦了hc:Farm, 讓有興趣的學員學習有機農耕和園藝技能。他們已為滙豐銀行、信和集團等企業提供園藝保養服務,包括澆水、施肥、修剪等。

如果貴公司有室內外園藝綠化的需求,我們都可以提供專業的服務。歡迎發送電郵至seo_sales@hongchi.org.hk 或致電9731 6787 接洽。

Hong Chi Social Enterprise, hc:Farm, provides comprehensive practical organic farming and gardening training programmes while delivering professional high-quality gardening maintenance services. We take pride in maintaining green spaces for leading corporate clients such as HSBC and Sino Group. Our services include

- Watering
- Fertilizing
- Pruning

Contact us for indoor or outdoor gardening services!

Email: seo_sales@hongchi.org.hk

Call: 9731 6787



Office Support Services

辦公室支援服務

匡智社企的辦公室支援服務已有十多年經驗，為富衛香港企業提供茶水間清潔、會議室整理、文件派遞等支援工作。學員在場地主管的指導下，表現穩定高效，不僅幫助企業提升辦公效率，也為學員帶來更多就業機會。除此以外，我們還為其他機構提供以下服務：

- 茶水服務
- 協助整理培訓室設施
- 從事文件掃描和存檔工作

如果貴公司有以上辦公室服務的需求，歡迎隨時發送電郵至 seo_sales@hongchi.org.hk 或致電9731 6787 接洽。

With over decade of experience, Hong Chi Social Enterprise provide comprehensive services to corporates across Hong Kong. We provide professional pantry cleaning, Meeting room set up and document deliver services for FWD Hong Kong.

Hong Chi trainees works reliably and efficiently under the guidance of on-site supervisors, helping businesses streamline operations while creating meaningful employment opportunities for People with Intellectual Disabilities. Our office support, including

- Professional Tea Services and Pantry Cleaning Services
- Meeting rooms facilities set up assistance
- Document scanning and archiving solutions or delivery services

Contact us for Office Support Services!

Email: seo_sales@hongchi.org.hk

Call: 9731 6787

匡智·手作
HC.HANDCRAFT



HC. Handcraft 匡智·手作

匡智·手作是一個透過手製作產品展示匡智學生和學員創意和才能的平台。收益將用於提升他們的技能，幫助他們發揮所長，融入社會，並帶來豐盛的人生。

HC.HANDCRAFT is a platform that celebrates and showcases the creative talents of Hong Chi students and trainees. The proceeds are dedicated to enhancing their skillsets and enriching their lives as they thrive to embrace societal integration.

Know more about HC. Handcraft!

Address: Shop NAC14, Nam Cheong MTR Station (Paid Concourse)

Email: hc.handcraft@hongchi.org.hk

Call: 2689 7000



Instagram



Eshop



Other Services

其他服務

匡智社企亦會為機構提供產品包裝、清潔、房務等等不同類型的工作，學員都接受過相關培訓，並會在主管的指導下，表現穩定可靠。

如果貴公司有以上服務的需求，歡迎發送電郵至seo_sales@hongchi.org.hk或致電9731 6787 接洽。

Hong Chi Social Enterprise delivers comprehensive workforce solutions, including

- Product Packaging
- Professional Cleaning services
- Housekeeping

Our trainees undergo comprehensive vocational training and consistently deliver reliable, high-quality performance under the supervision of our professional staff.

Partner with us with your business needs!

Email: seo_sales@hongchi.org.hk

Call: 9731 6787

Contact Us

聯絡我們

 Pinehill Village , Chung Nga
Road , Nam Hang , Tai Po , N.T
新界大埔南坑頌雅路松嶺村

 (852) 2689 1309

 (852) 9731 6787

 www.hcseo.org.hk

 seo_sales@hongchi.org.hk

